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Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 

p/a  Gemeente Assen 

Noordersingel 33 

9401 JW  ASSEN 

 

assenclientenraad@gmail.com 

www.rcp-assen.nl  

 

 

Verslag overleg Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 
Plaats:  Gemeentehuis, zaal 2 

Datum: Woensdag 28 juni 2023 

Aanwezig RCPA: Aaftien Schlundt Bodien, Joke Hak, Jeanette Kleene, Franklin Karst, Roelien 

Ensing 

Gasten:  

Afwezig mk: Ada Gorter, Menno Molenaar, René Hedemann, Elma van Lienen 

Notuliste:  Monique Loppersum 

 
 

Nr. Omschrijving Actie 
1. Opening en vaststelling agenda 

Franklin opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Voor vandaag zijn 

er veel afzeggingen. Wel zijn er 2 toehoorders aanwezig.  

 

Op 19 juli a.s. komt Nico Rijkens in de vergadering van de participatieraad om de 

presentatie Integraal Zorg Akkoord toe te lichten. Roelien en Franklin gaan hiernaar 

toe.  

Op 5 juli a.s. komt Anneke vd Geest bij de PR voor de presentatie van de Sociale 

Stad Assen. Ada en Franklin gaan hiernaar toe.  

 

De folder wordt ook nog besproken tijdens deze vergadering. 

 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

Terugkoppeling symposium Zorgbelang 16 juni (Roelien/Elma/Jeanette) 

Roelien en Jeanette geven aan dat ze het een hele leuke middag vonden. Er zijn een 

x-aantal mensen benaderd met vragen en ook tijdens de bijeenkomst kwamen nog 4 

mensen aan bod om hun verhaal te doen. Het was een strak georganiseerde middag. 

Ook de doelstelling die Zorgbelang heeft en wat ze willen bereiken is op een heldere  

manier besproken, het was heel leerzaam. De nieuwe directeur van Zorgbelang was 

ook bereid om een keer te komen tijdens de vergadering van de RCPA. Jan van 

Loenen nam afscheid, Marleen Meijer is de nieuwe directeur. Ook was er een 

persoon aanwezig die zich inzet voor het taxivervoer. Hij neemt na de zomervakantie 

contact op met de RCPA om een keer met ons te sparren.  

  

Terugkoppeling webinar Behapbaar Besturen voor vrijwillige bestuurders 

(Franklin/Aaftien) 

Het webinar werd gegeven door prof. dr. Lucas Meijs, hoogleraar Vrijwilligerswerk 

en strategische Filantropie aan de Erasmus Universiteit in Rotterdam.  

 

Aaftien zegt dat ze het een interessant webinar vond. Ze heeft aantekeningen 

gemaakt van wat voor de RCPA van belang kan zijn. 

Goed de taken verdelen, aanpassen aan de agenda (bijvoorbeeld digitaal mee 

vergaderen als je niet aanwezig kunt zijn) en besturen op de juiste maat (de taak zo 
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klein mogelijk maken). Aaftien stelt voor om in het vervolg de agenda voor het 

werkoverleg te beperken tot het conceptverslag van de laatste vergadering en de 

punten voor de volgende reguliere vergadering. Ingekomen stukken worden dan 

behandeld tijdens de formele vergadering. Een uitzondering wordt gemaakt voor 

adviesaanvragen en uitnodigingen waar snel op gereageerd moet worden. Die 

worden wel op de agenda voor het werkoverleg gezet.  

 

Aaftien geeft als voorbeeld het jaarverslag 2022 over de Uitvoering aanpak 

laaggeletterdheid en de factsheet Hulp bij laaggeletterdheid. Beide stukken zijn 

onlangs ontvangen en kunnen voor bespreking wel wachten tot de reguliere 

vergadering van 23 augustus. Iedereen is het hier wel mee eens om dit voortaan zo te 

doen.  

 

Franklin heeft de bijeenkomst vanuit het oogpunt van de besturen gekeken dit is 

ondergebracht bij Vaart Welzijn, maar hier is maar 1 bestuurder voor. Elke 

vrijwilligersorganisatie heeft hun eigen bestuur. Er is geen gezamenlijk 

overkoepelend bestuur.  

 

Terugkoppeling voorzittersoverleg 22 juni (Elma/Franklin) 

Gert Jan heeft door privé omstandigheden een aantal zaken laten liggen. Er is 

gevraagd naar wat Beschermd Wonen op de langetermijnagenda (LTA) betekent. Er 

komt een nieuwe wetgeving, maar dit komt pas op het moment als er in Den Haag 

meer informatie is, dit maakt dat dit punt zo lang staat op de LTA. Er wordt verder 

gedecentraliseerd en dan is Assen geen centrumgemeente meer.  

 

Er moet ook aandacht gegeven worden aan de evenementen in Assen, dat die niet 

moeten verdwijnen. Dit punt wordt nagevraagd. 

 

Aan Gert Jan is ook gevraagd of er gewerkt wordt met KPI’s, dit doet de gemeente 

niet. 

 

Jeugd continue meten gaat steeds beter. Zorgbelang is hiermee bezig en het schijnt 

dat ze dit ook leuk doen.  

 

Pilot met straatwerkers → de hele opdracht van straatwerkers is maar een halve FTE. 

De pilot wordt niet uitgebreid.  

 

Sociaal Domein → er staan op dit moment 12 FTE aan vacatures en daar maakt de 

gemeente zich best wel zorgen over. Het is ook zorgelijk omdat er veel ambities zijn 

terwijl er een groot personeelstekort is.  

 

De Beroepscode Sociaal Werken bestaat nog niet zo heel lang. Gert Jan gaat 

navragen of dit binnen de gemeente Assen een harde eis is.  

 

Data gedreven werken → Gert Jan is er voorstander van, ook zijn er tegenstanders. 

Dit blijft gemonitord. Datagedreven houdt in dat er gekeken wordt naar algoritmes 

om de zien waar de problemen liggen.  

 

De basis van de sport en cultuurvouchers gaat Gert Jan ook bekijken.  

 

Verslag gesprek PR – gemeente over ontwikkelingen GKB 

De participatieraad heeft een brandbrief hierover gestuurd. Het had geen brandbrief 

hoeven zijn, Caroline van Zanten heeft binnen de PR een toelichting gegeven. Het 

verslag hiervan heeft de RCPA ook ontvangen.  

Het is nu even afwachten wat de beslissing wordt m.b.t. de GKB.   



RCPA 2023-06-28 Pagina 3 
 

3. Verslag 24 mei 2023 

Het verslag van 24 mei 2023 wordt zonder wijzigingen goedgekeurd.  

 

Naar aanleiding van: 

Geen.  

 

 

4. Versterken en vernieuwen lokale cliëntondersteuning Assen 2023-2024 

- Presentatie Onafhankelijke Cliëntondersteuning 14 juni 

- Verslag 14 juni 

Er zijn een aantal vragen aan de adviesraden gesteld. Het voorstel is om dit op 23 

augustus a.s. te bespreken. Dan zijn er ook meer leden aanwezig.  

 

Indien er weer een presentatie komt met blauwe achtergrond zal verzocht worden om 

dit op een gewone lichte achtergrond te laten uitkomen.  

 

 

 

 

 

 

 

5. Presentaties voorzittersoverleg 

Programma Sociale Stad Assen 

5 juli a.s. - Ada en Franklin gaan hiernaar toe. 

 

Integraal Zorg Akkoord – Gezond en Actief Leven Akkoord 

19 juli a.s. – Franklin en Roelien gaan hiernaar toe.  

 

 

 

Ada / 

Franklin 

 

Franklin / 

Roelien 

6. Informatie vanuit het veld 

Algemene zaken 

7 en 8 juli is er een inclusiedansfestival Moveme bij podium Zuidhaege. Jeanette en 

Aaftien gaan hier op 7 juli naar toe. 

 

Werk en Inkomen 

Geen bijzonderheden.  

 

Zorg en Welzijn 

Geen bijzonderheden.   

 

 

 

Jeanette / 

Aaftien 

7.  Rondvraag en sluiting 

Roelien geeft aan dat ze 9 augustus niet aanwezig is.  

Voor de vergadering van november weet Franklin iemand die de vergadering 

misschien wil notuleren.  

De nieuwe folder heeft Franklin meegenomen → deze ziet er leuk uit en is goed te 

lezen. De folder wordt unaniem akkoord bevonden en zal naar de drukker gaan. Ook 

zal Franklin voor een aantal bakjes zorgen zodat ze mooi gepresenteerd kunnen 

worden. Ook zal aan de achterkant nog een QR code komen.    

Franklin wil graag de volgende keer mee naar de bijeenkomst van Sociaal Netwerk 

Assen. Deze week is de vergadering niet doorgegaan, het is nog niet bekend wanneer 

de nieuwe afspraak er is.  

Op 9 en 23 augustus is de vergadering bij de FNV aan de Groningerstraat. 

 

Franklin sluit vervolgens de vergadering om acht uur en wenst iedereen wel thuis.   

 

 

 

 

 

 

 

 

Franklin 

 

 

Dit verslag is goedgekeurd en vastgesteld in de vergadering van 23 augustus 2023. 

 

 

Franklin Karst      Aaftien Schlundt Bodien 

vicevoorzitter      secretaris 


